

Re-Inventing Business With Emerging Tech

As a R&D company, Motius is specialized in solving challenges with emerging tech to create long-lasting value for leading companies. We offer end-to-end support from innovation consulting to customized technical development. To do this, Motius leverages a unique fluid structure that allows the experienced core team to be flexibly complemented as needed with know-how from a talent pool of more than 900 tech experts. This allows the ideal project team to be assembled for each task - with the latest expertise in future technologies. Talents can develop their career in fast-paced projects, long-term product development, or even with their own startup spinoff. Motius is based in Munich, was founded in 2013 and has been complemented by Spacewalk, its own deep tech venture capital fund, since 2022.

Long Description

Motius is a R&D company specialized in solving challenges with emerging tech to create longlasting value. With a unique fluid structure, end-to-end support and a holistic approach to innovation we enable leading companies to redefine their business. With our innovations, we turn customers and talents into tech pioneers in a time of rapid technological change.

The Best Teams for the Best Solutions - Thanks to Our Fluid Structure

Whatever the challenge or technology, we form the ideal team to find the best solutions. With exactly the skills it needs and the latest tech expertise. This wouldn't work in a rigid hierarchy with bureaucratic processes. That's why we have a unique fluid structure: Experienced members of our Core team form the basis of each team, e.g. as Project Management or Engineering Lead. The team skills are then flexibly complemented by cutting-edge know-how from our talent pool of over 900 tech specialists.

Our Innovations Give Leading Companies an Advantage

Emerging technologies are subject to rapid change and open up numerous opportunities for companies to grow. However, many companies struggle to harness them for actual value creation. We support leading companies at developing new technologies that create longlasting profitability. With our interdisciplinary expertise in production automation, product innovation, business process optimization, and user experiences, we implement future technologies into productive solutions for global market leaders.

About Motius



For Tech Talent, There's No Better Place to Boost Their Career

Our talents are real experts. They come to us because here they can show what they are made of. They get early access to the latest technologies, they get to know markets and customers, and they make important decisions right away. With us, everyone can get off to the start in the way that best suits their own lives: in quick projects, in long-term product developments or even in their own start-up. If deep-tech solutions emerge that have the potential to become a product in their own right, we support promising teams that want to start up with our Spacewalk VC fund. At the same time, Spacewalk's investment portfolio opens the possibility to join deep tech companies without founding your own business.

With Spacewalk, We Revolutionize Early-Stage Investments in Deep Tech Startups

With Spacewalk, we have launched our own venture capital fund that offers unique advantages to technology start-ups: It finances start-ups that emerge from our successful business and thus have an immediate competitive advantage. They have the right team with the right product at the right time and know earlier than others when new markets are emerging. They even have their first customers already, having developed their solutions with leading companies. From Spacewalk they get the necessary capital to revolutionize the products and processes of entire industries with new technologies.

Contact Details

Motius GmbH
Walter-Gropius-Straße 17
80807 München
Phone: +49 (0) 89/21 55 16 16
Fax: +49 (0) 89/2000 8761 704
info@motius.de

Definiere dein Business neu mit Emerging Tech

Motius ist als R&D Unternehmen darauf spezialisiert Herausforderungen mit Emerging Tech zu meistern und daraus nachhaltigen Mehrwert zu schaffen. Wir bieten führenden Unternehmen ganzheitliche Unterstützung von der Innovationsberatung bis hin zur maßgeschneiderten technischen Entwicklung. Dafür setzt Motius auf eine einzigartige fluide Struktur, die das erfahrene Kernteam, je nach Bedarf mit dem Know-how aus einem Talent Pool mit über 900 Tech-Experten ergänzt. So kann für jede Aufgabe das ideale Projektteam zusammengestellt werden – mit der Expertise aus allen Zukunftstechnologien. Talente können bei Motius durchstarten, in kürzeren Projekten, langfristigen Produktentwicklungen oder sogar mit einer eigenen Startup-Ausgründung. Motius sitzt in München, wurde 2013 gegründet und wird seit 2022 durch Spacewalk ergänzt, einen eigenen Deep Tech Venture-Capital-Fonds.

Lange Beschreibung

Motius is a R&D company specialized in solving challenges with emerging tech to create longlasting value. With a unique fluid structure, end-to-end support and a holistic approach to innovation we enable leading companies to redefine their business. With our innovations, we turn customers and talents into tech pioneers in a time of rapid technological change.

Die Besten Teams Für Die Besten Lösungen – Dank Unserer Fluiden Struktur

Egal, um welches Problem oder welche Technologie es geht: Wir bilden das ideale Team, um die besten Lösungen zu finden. Mit genau den Skills, die es braucht, und mit der aktuellsten Tech-Expertise. In einer starren Hierarchie mit bürokratischen Abläufen würde das nicht funktionieren. Deswegen haben wir eine einzigartige fluide Struktur: Die erfahrenen Mitglieder unseres Kernteams bilden die Basis eines jeden Projektes, zum Beispiel im Projektmanagement oder als Engineering Lead. Dieses Team wird dann flexibel ergänzt mit bestimmten Kompetenzen aus unserem Talent Pool mit über 900 Tech-Experten.

Unsere Innovationen verschaffen führenden Unternehmen einen Vorsprung.

Neue Technologien entwickeln sich rasant und eröffnen zahlreiche Wachstumsmöglichkeiten. Viele Unternehmen tun sich allerdings schwer, diese tatsächlich wertschöpfend zu nutzen. Wir unterstützen führende Unternehmen dabei, neuste Technologien zu entwickeln und daraus langfristig einen Mehrwert zu generieren. Mit unserer interdisziplinären Expertise in der Produktionsautomation, Produktinnovation, Geschäftsprozessoptimierung und Use Experience implementieren wir zukünftige Technologien die bei Weltmarktführern produktiv im aktiv Einsatz sind.

Motius ist der beste Ort für Tech-Talente, um durchzustarten.

Unsere Talente sind echte Experten. Sie kommen zu uns, weil sie hier zeigen können, was in ihnen steckt. Sie erhalten frühen Zugang zu den neuesten Technologien, sie lernen Märkte und Kunden kennen und sie treffen sofort wichtige Entscheidungen. Bei uns kann jeder so durchstarten, wie es am besten zum eigenen Leben passt: in schnellen Projekten, bei langfristigen Produktentwicklungen oder sogar im eigenen Start-up. Entstehen Deep-Tech-Lösungen, die das Potential zum eigenständigen Produkt haben, fördern wir vielversprechende Teams, die gründen wollen, mit unserem VC-Fonds Spacewalk. Gleichzeitig bietet Spacewalk's Investment-Portfolio die Perspektive, ins Deep-Tech-Produktgeschäft zu wechseln, ohne zu gründen.

Mit Spacewalk revolutionieren wir frühphasige Investments in Deep-Tech-Start-ups.

Mit Spacewalk haben wir einen eigenen Venture-Capital-Fonds gestartet, der Technologie-Startups einzigartige Vorteile bietet: Er finanziert Gründungen, die aus unserem erfolgreichen Geschäft hervorgehen und damit sofort einen Wettbewerbsvorteil haben. Sie haben das richtige Team mit dem richtigen Produkt zur richtigen Zeit und wissen früher als andere, wann neue Märkte entstehen. Sogar erste Kunden haben sie schon, da sie ihre Lösungen mit führenden Unternehmen entwickelt haben. Von Spacewalk bekommen sie das nötige Kapital, um mit neuen Technologien die Produkte und Prozesse ganzer Industrien revolutionieren.

Kontakt Details

Motius GmbH
Walter-Gropius-Straße 17
80807 München
Telefon: +49 (0) 89/21 55 16 16
Fax: +49 (0) 89/2000 8761 704
info@motius.de